
Protokół Nr IX/2019 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 30 maja 2019 roku 
 

Otwarcia obrad IX sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych na obradach. 
Na podstawie listy obecności stwierdził i w sesji bierze udział 13 radnych co stanowi 
wystarczające quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Jana Strzelec – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Na spotkaniu Komisji wspólnych zdecydowaliśmy o przesunięciu pkt. 19 porządku obrad 
jako pkt. 6 – przedstawienie raportu o stanie gminy. 
Odczytał proponowany porządek obrad wraz ze zmianą. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z obrad dwóch poprzednich sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja o przygotowaniu raportu o stanie gminy za 2018 rok – prezentacja. 
7. Uchwała w sprawie zmiany „Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o pożytku 
publicznym  i wolontariacie, na rok 2019”. 

8. Uchwała  w sprawie uchwalenia zasad i trybu korzystania ze świetlic wiejskich stanowiących 
mienie gminy Sędziszów. 

9. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr II/14/2018 Rady Miejskiej w Sędziszowie z dnia    
28 listopada 2018 w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia jej wysokości, zasad 
poboru i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

10. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany nr 2 Studium Uwarunkowań i Kierunków 
       Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Sędziszów. 
11. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr IV/29/2018 w sprawie ustanowienia wieloletniego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 
2023. 

12. Uchwała w sprawie zmian WPF na lata 2019 –  2030. 
13. Uchwała w sprawie zmian w  budżecie na rok 2019. 
14. Analiza roczna stanu gospodarki odpadami komunalnymi za 2018 rok. 
15. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2018 rok. 
16. Sprawozdanie z realizacji „Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o pożytku publicznym  
i wolontariacie, na rok 2019”. 

17. Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2018 rok. 
18. Sprawozdanie z realizacji zadań w Radzie Nadzorczej Sędziszowskiego Przedsiębiorstwa  

Energetyki Cieplnej Sp. z. o. o w Sędziszowie za rok 2018 rok. 
19. Sprawozdanie z realizacji zadań w Radzie Nadzorczej ZUK Spółka z. o. o. za 2018 rok. 
20. Informacja o przygotowaniu raportu o stanie gminy za 2018 rok. 
21. Przedstawienie działalności Świętokrzyskiej Izby Rolniczej w mijającej kadencji. 
22. Wolne wnioski i dyskusja. 
23.  Zamknięcie obrad. 

Głosowanie  
13 głosów – za 
Ad. 4 



Zapytał czy są uwagi do protokołów z dwóch poprzednich sesji – nie zgłoszono. 
Głosowanie  
13 głosów – za  
Ad. 5 
Burmistrz przedstawił sprawozdanie za okres od ostatniej sesji. 
Radny W. Tabor 
- dlaczego jest taka słaba realizacja montażu ogniw fotowoltaicznych? 
Pan Burmistrz 
- firma w czerwcu rozpocznie realizację zadania. 
Ad. 6 
Burmistrz przedstawił prezentację raportu o stanie gminy za 2018 rok, wszyscy radni 
otrzymali wersję papierową raportu. Debata odbędzie się na sesji absolutoryjnej. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany „Rocznego programu współpracy 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy o pożytku publicznym  i wolontariacie, na rok 2019”. 
Głosowanie 
14 głosów – za                        uchwała Nr IX/68/2019 
Ad. 8 

Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu korzystania ze świetlic 
wiejskich  
stanowiących mienie gminy Sędziszów. 
Radny J. Chmielarski 
- mam kilka uwag do projektu uchwały: § 4 „świetlice są własnością gminy…..” jestem 
sołtysem drugą kadencję, u nas było dofinansowanie ze środków zewnętrznych i przez 7 lat 
nie mogliśmy pobierać opłat. Z tego co przewodniczący czyta wiele obowiązków spada na 
sołtysa i radę sołecką  KGW korzystają nieodpłatnie, a jeśli któraś z Pań zechce sobie zrobić 
imieniny to mam tak propozycję aby nie odróżnić i wynajęcie dla mieszkańców Sędziszowa 
aby było nieodpłatnie, dlaczego np. KGW, OSP, stowarzyszenia mają nieodpłatnie. To są 
niewielkie pieniądze, u mnie  wynajęcie było może kilka razy. Jeśli młodzież będzie chciała 
zrobić sylwestra czy imieniny to też dałbym nieodpłatnie. My stosowaliśmy w zamian za 
wynajem np. koszenie trawy czy wycinkę krzaków. 
Proponuję aby umowę podpisywał sołtys żeby człowiek nie musiał ustalać terminu z 
sołtysem, potem musi iść do gminy podpisać umowę i znów wracać do sołtysa. 
Stawiam wniosek formalny: 

1) Mieszkańcy gminy Sędziszów korzystają ze świetlic wiejskich nieodpłatnie, 
2) Umowy na wynajem świetlicy podpisuje sołtys. 

Radny P. Jaros 
- § 15 upoważnia się Burmistrza do ustalania szczegółowych zasad korzystania z wynajmy i 
ustalenia odpłatności za wynajem świetlic w drodze zarządzenia. Skąd takie zapisy w 
uchwale, zaprzecza to idei samorządności, to kompletna centralizacja, zabiera się uprawnienia 
sołtysom. 
§ 13 ust. 2 ppkt a, zebrania wiejskie i spotkania organizowane przez Burmistrza i Radę 
Miejską jak mam to rozumieć, czy indywidualnie radny może organizować spotkanie czy cała 
rada, bo to jest różnica. Mam wrażenie, że jest jakiś kaganek zakładany na wynajem tych 
świetlic. Wiem jak to jest bo byłem 2 razy kontrkandydatem Pana Burmistrza i wiem jakie 
mnie trudności spotykały żebym do takiej świetlicy dotarł. 



Wnioskuję aby nie było sytuacji, bo zbliżają się wybory jedne później kolejne, żeby pod 
płaszczykiem np. konsultacji nad funduszami unijnymi ktoś wykorzystywał a ktoś inny jest 
wręcz nie dopuszczany. Bo wiadomo że sołtysi nie chcą sobie psuć układów z Panem 
Burmistrzem a wpuszczenie przeciwnika politycznego do świetlicy będzie odebrane jako 
wystąpienie przeciwko Panu Burmistrzowi przez sołtysa. 
Radny J. Chmielarski 
- jeśli ktoś z zewnątrz będzie chciał korzystać to jestem za tym aby stawka była ustalona. 
Wiceprzewodnicząca A. Konieczna 
- było spotkanie z sołtysami i ogólnie sołtysi poparli ten projekt. Za wynajem na zebrania 
przedwyborcze Burmistrz płacił za wynajem. 
Radny J. Chmielarski 
- ile zapłacił jeśli mogę wiedzieć? 
Wiceprzewodnicząca A. Konieczna 
- zapłacił 30 zł. 
Radny J. Chmielarski 
- a ile mówi uchwała Rady? Może Pani nie odpowiadać. 
Radny J. Strzelec 
- § 6 pkt. 3 klucze do świetlicy są w posiadaniu gospodarza świetlicy, drugie mogą być w 
posiadaniu zarządów OSP i KGW, to rozdajmy wszystkim  a odpowiedzialność spada na 
sołtysa. Czy na spotkaniu sołtysi wyrazili zgodę? Proponuję uściślić zapis że klucze ma 
gospodarz. 
Radny J. Chmielarski 
- ile sołtys powinien wtedy brać za wynajem świetlicy. 
Radny J. Wiencek 
- mieliśmy wspólne spotkanie Komisji dwa dni temu, po to są te spotkania aby dyskutować i 
wypracować wspólne wnioski. 
Mówimy o centralizacji władzy o jakiej. To oddajmy dla Zarządów sołectw niech pilnują i 
utrzymują. Teraz gmina jest właścicielem robi remonty i utrzymuje. Jeśli wynajem jest na 
cele statutowe to oczywiście nieodpłatnie ale jeśli są indywidualne imprezy to każdy 
powinien zapłacić. 
Radny J. Chmielarski 
- dlaczego mówię żeby mieszkańcy nie płacili bo w wielu przypadkach pracowali społecznie. 
W Łowini wcześniej była szkoła i ludzie pracowali społecznie. 
Pan N. Jawor 
- to jest więcej obowiązków dla sołtysa, bo jeśli ktoś będzie chciał częściej wynajmować to 
przybywa obowiązków. Wynajmując trzeba spisać protokół przekazania później odebrać 
sprawdzić i znów spisać protokół. Wyposażenie kosztuje, to jeśli coś się zniszczy ma płacić 
sołtys? My też wiele prac wykonujemy w czynie społecznym. Jeśli będą wynajmować obce 
osoby to gmina będzie korzystać a nie sołectwo. Jeżeli klucze będą miały trzy osoby to 
odpowiedzialność się rozmydla. 
Pani S. Bratek 
- co w przypadku świetlicy w Mstyczowie jest ciągły problem aby świetlicę otworzono, 
należy to rozwiązać, proponuję zorganizować spotkanie mieszkańców i sprawę wyjaśnić. 
Pan Burmistrz 
- na pewno nie będzie to łatwe aby wprost odpowiedzieć na wszystkie pytania, nad projektem 
uchwały było wiele dyskusji jak ułożyć zapisy żeby było racjonalnie, jak ma być sprawowany 
nadzór nad majątkiem poszczególnych sołectw, jak spowodować odpowiedzialność. Sołtys 
nie ma umowy o pracę, to jest stanowisko społeczne. Mamy 20 świetlic w różnych miejscach 
gminy z których korzystają jednostki pomocnicze, wydaje nam się że to jest optymalny 
sposób zarządzania przez sołtysa i radę sołecką. Nie zgadza się że przez 7 lat nie mogliście 



pobierać opłat, opłaty za media to był obowiązek  wynajmującego aby pobierać, czego w 
Łowini nie było i projekt do tego nic nie miał. Nie można robić się dobrym, że ja komuś coś 
daję bo jestem sołtysem. Nasz model funkcjonowania samorządu jest taki, że sołectwa nie 
mają wyodrębnionego funduszu finansowego, gospodarka finansowa jest prowadzona przez 
Urząd. Każda opłata jest dochodem a każda potrzeba jest wydatkiem, fundusz sołecki to też 
budżet gminy a na co ma być przeznaczony decydują mieszkańcy ale w zakresie zadań 
własnych gminy. Szkoda że takiej dyskusji nie było na posiedzeniu Komisji wspólnych. Zapis 
nieodpłatnie dotyczy każdego radnego z osobna, nigdy nie było tak że jeśli radny chce 
wynająć to nie było zgody. 
Radna B. Wójcik 
- było w moim przypadku. 
Pan Burmistrz 
- chyba że w sytuacji gdy było wcześniej zajęte. Odczytał zapisy z uchwały kto może wynająć 
nieodpłatnie. Obawiałbym się żeby każdy indywidualnie mógł wynajmować bezpłatnie na 
imieniny, wesela czy inne imprezy, można ale wtedy będzie bardzo dużo chętnych. 
Proponujemy stawki za 1godz./15zł a za dobę 200zł. My wydajemy setki tysięcy na 
utrzymanie i wyposażenie świetlic. Osobiście wstydziłbym się korzystać i nie płacić. Jeśli 
umowę podpisywałby sołtys to kto będzie rozliczał VAT, od tego trzeba odprowadzić podatek 
do Urzędu Skarbowego. 
Radny J. Chmielarski 
- tak jak było, przyjdą do Urzędu i wpłacą, żaden problem doliczyć VAT. 
Pan Burmistrz 
- część odpowiedzialności przeszłaby na gminę i byłaby kontrola co dzieje się w świetlicach, 
czego Pan się obawia. Wypowiedź radnego Jarosa „zaprzeczenie samorządności bo 
upoważnia się Burmistrza do ustalania szczegółowych zasad …..” , to jest uporządkowanie      
i zracjonalizowanie, to ja biorę na siebie całą odpowiedzialność. Za wynajem świetlic na 
zebrania wyborcze płaciliśmy 30zł. 
Radny J. Chmielarski 
- to dlaczego ja miałem pobierać 100zł a czemu Pan płacił 30zł, od każdego miałem brać 
100zł np.. jak chciała p. Bożena czy p. Jaros. Co to jest jakieś przywileje dla siebie 30zł a dla 
innych 100zł. 
Pan Przewodniczący 
- przywołuję Pana do porządku. 
Pan Burmistrz 
- nie było zapisane ile za godzinę, było przyjęte że 100zł za dobę, zebrania trwały godzinę, 
może dwie.. 
Radny J. Chmielarski 
- czyli nie ważne na ile wynajem na godzinę czy na dobę miałem od każdego brać 100zł. 
W uchwale nie było ile za godzinę tak jak teraz tylko za dobę, Pan też powinien płacić 
100zł.Umowy ze mną na wynajem nie podpisywaliście jako sołtysem zgodnie z uchwałą.. 
Pan Burmistrz 
- mieliśmy przeprowadzony audyt w zakresie funkcjonowania świetlic. 
Radny J. Jaworski 
- zapytał ile środków wpłynęło z tytułu wynajmu świetlic? 
Pani Skarbnik 
- w tym momencie nie odpowiem,. Sprawdzę i podam. 
Pan Burmistrz 
- wypowiedź radnego Jarosa o trudnościach w dotarciu do świetlic na zebrania wyborcze 
„sołtysi nie chcą psuć swoich relacji z Burmistrzem”, dla mnie to jest niezrozumiałe.  Czy w 
naszym samorządzie przy zatrudnianiu czy innych relacjach pytamy jaką kto ma legitymację 



partyjną, u nas nie ma rozgrywek partyjnych. O kluczach długo dyskutowaliśmy, ktoś musi 
mieć odpowiedzialność formalną. Startując na funkcję sołtysa ktoś chciał działać, chciał 
pracować. Jeśli takich uzgodnień nie będzie między sołtysem – KGW – OSP, to może być jak 
w Łowini gdzie ze łzami w oczach muszą się prosić o klucz. Sołtysie jeżeli nie zechcesz to 
nie dasz tych kluczy, jeśli będzie współpraca to można dać klucze KGW i OSP. Zgadzam się 
z p. Jaworem że obowiązków przybędzie. 
Pan N. Jawor 
- jeśli kupimy stół do tenisa to młodzież będzie chciała często korzystać, to jest obowiązek 
żeby codziennie otwierać, powinien być świetlicowy. Ludzie myśleli że opłaty będą wpływać 
do świetlicy. 
Pan Burmistrz 
- mamy 20 świetlic nie jesteśmy w stanie dać zatrudnienia na ½ etatu dla wszystkich, każde 
sołectwo musi wypracować sposób jak to ma funkcjonować. Prawnie opłaty muszą wpływać 
do budżetu ale przecież co chcecie to dostajecie. Na spotkaniu mówiłem żeby sołtysom 
podnieść dietę o 100zł, na następnej sesji będzie uchwała. 
Mstyczów działa na innej zasadzie podlega pod SCK jest to jednostka kulturalna, świetlica 
była organizowana z projektu ze środków zewnętrznych, musimy się zastanowić jak to 
poukładać. Mierzyn i Mstyczów do przepracowania prawnego jak to ma funkcjonować. 
Radny J. Strzelec 
- tu się daje 100zł w Mstyczowie osoba pobiera wynagrodzenie. 
Pan Burmistrz 
- Mstyczów był z projektu jako jednostka kultury, jest tam siłownia, wioska internetowa 
obowiązkiem było zatrudnienie, świetlica funkcjonuje od godz. 1400 do godz. 2000 . mam 
niedosyt co do form zachęcania osób do korzystania z tej świetlicy, będziemy chcieli 
uaktywnić mieszkańców. 
Radny W. Tabor 
- wynajem odpłatnie świetlicy poprzez zawarcie umowy z gminą, rozumiem że można 
zaplanować ślub, imieniny ale co w sytuacji gdy wypadnie pogrzeb i chcemy wynająć na 
stypę, trzeba uzgodnić z sołtysem potem iść do gminy podpisać umowę i znów wrócić do 
sołtysa  a nie ma na to czasu? 
Pani Sekretarz 
- każda uroczystość dotyczy osób indywidualnie, czy sięgamy za daleko i chcemy od sołectw 
władzy, nie to było intencją uchwały, świetlice są dla korzyści społeczności lokalnej, 
funkcjonują w strukturze prawnej i z tego tytułu jest trochę niedogodności. Sołectwa nie mają 
osobowości prawnej, sołtys nie może podpisywać umowy cywilno-prawnej na dysponowanie 
majątkiem gminy. Tak jak było dotychczas dla nas też było wygodnie gdy podpisywał sołtys, 
ale za majątek odpowiada Burmistrz. Z tytułu VAT trzeba się rozliczyć z Urzędem 
Skarbowym. Budżet rządzi się takimi prawami że wykorzystywany jest zbiorowo. Staraliśmy 
się podzielić na obowiązki na pracownika Urzędu odpowiedzialnego za gospodarowanie 
majątkiem gminy i scedować na sołtysów kilka obowiązków do współpracy z nami. Wiemy 
że z tą współpracą jest różnie. U nas nie było przypadków żeby w świetlicy coś było 
zniszczone i ktoś za to musiał płacić. Była sytuacja że sołtys zażyczył sobie inwentaryzacji i 
wszystko się zgadało. 
Radny J. Kubiec 
- świetlice spełniają bardzo ważny cel, one wiążą młodych z lokalną społecznością, na 
zachodzie gdzie często bywam są ważnym elementem. Apel aby oprócz dyskusji złożyć 
projekt dla świetlic o dofinansowanie zewnętrzne np. na edukatorów, animatorów kultury jak 
to się dzieje w Klimontowie, które będą miały za zadanie praca z młodzieżą i zatrzymać tych 
młodych ludzi, to może być bardzo ważna sprawa, bo widzimy że nasza gmina się kurczy. 
Radny J. Chmielarski 



- dla uzupełnienia jak to się odbywa, nie zgadzam się z Panią Sekretarz dobrze wiecie, że ja 
nie brałem ani złotówki od mieszkańców Łowini, kolejki nie było były organizowane dwie 
komunie. Burmistrz mówi że wstydziłby się korzystać i nie płacić, Pana stać zrobić w lokalu 
jak to się odbywa w większości przypadków a niektórych mieszkańców nie. To byli ludzie 
mniej zamożni którzy liczyli się z każdym groszem. 
- za media też nie brałem opłat, możecie porównać rachunki za poprzedniego sołtysa, 
- twierdzenie że gospodynie przyszły ze łzami w oczach, wcześniej Pani Boryś była w KGW 
a jej mąż był sołtysem i klucz miał jeszcze p. Z. Gładki jako OSP, nigdy nie było 
udostępniane. Jeden raz młodzież zorganizowała sylwester, musieli ich bardzo prosić żeby się 
zgodzili Odkąd jestem sołtysem KGW oddało klucz ale zawsze mogą wejść do świetlicy. 
Klucz jest u p. Jóźwik który mieszka naprzeciwko świetlicy. Świetlica zaczęła żyć jak ja 
zostałem sołtysem, wcześniej stół do ping ponga stał w piwnicy. 
Pan Przewodniczący 
- czy podtrzymuje Pan swoje wnioski formalne? Panie Burmistrzu czy ta uchwała musi być 
dzisiaj przyjęta bo jeśli nie to mam propozycję aby uchwałę odłożyć na następną sesję. 
Radny P. Jaros 
-  wyjaśniliśmy sobie zapisy dotyczące radnego a co w sytuacji gdy będzie to Poseł, radny 
Sejmiku czy Powiatu, proponuję aby to przepracowała merytoryczna jaką jest Komisja 
Rolnictwa oni najbardziej mają kontakt ze społecznością. 
Pani Sekretarz 
- możemy dopisać bo Poseł czy radny Sejmiku i Powiatu wykonują funkcje publiczne z 
naszego nadania. 
Radny J. Chmielarski 
- Pani Mecenas jaki przepis zabrania sołtysowi podpisać umowę żebym mógł sobie 
sprawdzić. 
Pani Mecenas 
- sołtys nie ma osobowości prawnej. 
Pan Burmistrz 
- podstawowym zadaniem spotkania z sołtysami było przedstawienie i przedyskutowanie tej 
uchwały, dyskutowaliśmy o zasadach funkcjonowania, wynajmu i odpłatności. Szkoda że 
Pana nie było jako sołtysa. Wydawało się że argumenty są jasne i czytelne. 
- nic nie stoi na przeszkodzie aby zorganizować spotkanie Komisji merytorycznych i sołtysów 
gdzie są świetlice i przedyskutujemy. 
Pan Przewodniczący 
- głosowanie w sprawie wycofania projektu uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania ze 
świetlic wiejskich stanowiących mienie gminy 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – przeciw 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę własną Nr II/14/2018 Rady 
Miejskiej w Sędziszowie z dnia    28 listopada 2018 w sprawie wprowadzenia opłaty 
targowej, określenia jej wysokości, zasad poboru i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Głosowanie 
14 głosów – za                    uchwała Nr IX/69/2019 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 



- przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany nr 2 Studium Uwarunkowań i 
Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Sędziszów. Poprosił Burmistrza o 
wprowadzenie. 
Pan Burmistrz 
- prace nad zmianą Nr 2 trwają od 2013 roku ponad 5 lat, było wiele wniosków, wiele osób 
czeka na te zmiany i pytają dlaczego to tak długo trwa. Był określony termin na składanie 
wniosków, ale przychodziło coraz więcej ludzi z wnioskami, aby wszystkie potrzeby ująć  
przedłużyło się to do 2015 roku. w 2015 roku już mieliśmy przygotowane do uchwalenia, 
weszła w życie zmiana ustawy rewitalizacyjnej i od nowa trzeba było wszystko uzgadniać, 
kolejna ustaw która wstrzymała prace to ustawa wiatrakowa w 2016 roku mówiąca o tym że 
nie można budować wiatraków w promieniu do 2,5km od zabudowań. Znów trzeba było 
zmiany do Studium wprowadzić, w tym czasie były 4 wyłożenia do publicznego wglądu, 
wpłynęło ponad 202 wniosków. 
Pisemnych uwag 30 z czego 13 nie uwzględniono ze względów prawnych. Na ostatnim 
wyłożeniu i dyskusji nie wpłynęła żadna uwaga dlatego dajemy pod uchwalenie. Prośba aby 
to studium uchwalić, bo jeśli będzie wyłożenie do ponownego wglądu znów przesunie się w 
czasie i tych 190 mieszkańców znów będzie czekało. Po uchwaleniu uchwała idzie do służb 
Wojewody do kontroli i wtedy się okaże czy nie trzeba jakichś poprawek nanieść. Urbanista 
był na spotkaniu Komisji i wyjaśniał wątpliwości. 
Pan Przewodniczący 
- odczytam uchwałę a później przegłosujemy uwagi nie uwzględnione. 
Otwieram dyskusję nad projektem uchwały. 
Radny J. Chmielarski 
- 21 maja 2016 roku byłem na drugim wyłożeniu Studium, mam z tego protokół i płytkę z 
nagraniem. Złożyłem uwagę do protokołu, pytałem czy w odległości 2 km od planowanych 
wiatraków można budować, urbanista powiedział że w odległości od 1,8km – 2 km nie 
można. Na pytanie o różowe  punkty, odpowiedź na mapie oznaczone różowe pkty to tereny 
do obróbki rolniczej, hodowlanej i ogrodniczej. Tereny oznaczone RU to obiekty objęte 
wpisem do rejestru zabytków. Prosiłem żeby zmienić obszar mojej działki jako chroniony na 
1ha a nie 12ha tak jak na rysunku. Nie jest to zrobione tak jak prosiłem. W 2013 roku 
prowadziłem budowę byłem u p. Rokickiego i pytałem dlaczego tak jest, odpowiedział że 
przy następnej zmianie Studium to zostanie zmienione i od 2013 roku nic się nie zmieniło. 
Pan Matuszko dwa dni temu nie odpowiedział na pytanie. Konserwator napisał które działki 
podlegają pod zabytek a Pan dołożył do 12ha. Dlaczego nagrywałem spotkanie, bo miałem 
taką sytuację gdy walczyłem z wiatrakami od 2009 roku jako Jarek Chmielarski ze 
Stowarzyszeniem Wspólne dobro. Starosta na zebraniu w Desznie mówił że nie da 
pozwolenia na budowę wiatraków a jednak nie dotrzymał słowa i wydał. Pojechaliśmy do 
Starosty w 3 osoby żeby mu to przypomnieć, a on zapytał czy mam nagranie na dowód że tak 
mówił i to mnie nauczyło nagrywać. Cieszę się że sesje są nagrywane, to jest zasługa            
p. Kaczyńskiego i bardzo dobrze bo mamy dowód na to co kto mówi. Uchwalamy Studium 
dla farm wiatrowych a przy okazji dla innych osób. W protokole Pan Rokicki skłamał że u 
nas nie było pozwolenia na budowę, jednak Starosta wydał dla firmy WINPROJEKT. 
Zrobiłem odwołanie ale Wojewoda utrzymał w mocy i do dziś pozwolenie jest, ale 
zaskarżyłem i nie mogli budować. W 2015 roku chciałem przeprowadzić referendum, były 
zbierane podpisy zgodnie z ustawą o referendum, ludzie wyrażali sprzeciw budowie 
wiatraków. Burmistrz stchórzył i na sesję na której podejmowaliśmy uchwałę nie przyszedł. 
Pan Przewodniczący 
- niech Pan mówi na temat, zjeżdża Pan do takich rzeczy, jeśli ma Pan dar przekonywania to 
chwała za to, w piśmie jest podpis Jarosław Chmielarski gdzie podaje Pan jako ostateczny 
efekt choroby wiatrakowej to jest AIDS. 



Radny P. Jaros 
- pragnę przypomnieć Przewodniczącemu że Pan funkcjonuje zgodnie z zapisem art. 19 
ustawy o samorządzie gminnym. Proszę pozwolić radnemu dokończyć wypowiedź. 
Pan Przewodniczący 
- proszę sobie przeczytać statut co ja mogę a czego nie mogę. 
Radny P. Jaros 
- Statut uchwalony przez poprzednią Radę odstaje od innych statutów innych gmin, to jest 
dokument otwarty. Ustawa jasno precyzuje zadania. 
Radny J. Chmielarski 
- Burmistrz na zebraniu w Gniewięcinie po uchwale w 2012 roku na pytanie czy będą 
budowane farmy wiatrowe mówił że nie. Następnego dnia napisał pismo że nie będzie farm 
wiatrowych w Gniewięcinie to po co uchwalamy to Studium. Uważam że głównym celem są 
wiatraki, dobrze że zmieniła się władza i zmienili ustawę. Zawiózł nas Pan do Krobi żeby 
zobaczyć jak te wiatraki pięknie funkcjonują, i co się okazało tam są kopalnie węgla 
brunatnego, ludzie zdecydowali że wolą wiatraki żeby ich dobijały przez dwadzieścia kilka lat 
niż kopalnie węgla, które zepchnęłyby wioski do wyrobisk. Tak się złożyło że pecha miał Pan 
Burmistrz bo Przewodniczący tamtejszej rady był moim kolegą, wykonywałem jeszcze wiele 
telefonów, zupełnie co innego mówił niż przedstawiano. Nie możemy dzisiaj uchwalić tego 
planu, gdzie mamy załączniki tylko Nr 7 i mapa a gdzie załączniki tekstowe. Pan 
Przewodniczący wyczytał 7 załączników to jak mamy głosować, jest załącznik gdzie 13 
mieszkańców musimy odrzucić. Na dziś gdy nie ma planu zagospodarowania mogą budować. 
Jak mamy głosować jak nie mamy załączników do uchwały. Ile ludzie będą czekać jeśli to 
przyjmiemy, ja na zmianę czekam 6 lat. Przeraża mnie głosowanie dzisiejsze bo nie mamy 
załączników oprócz 7. Jak uchwalimy ten plan to nic nie wybudujemy. Burmistrzu trzeba 
wycofać farmy wiatrowe bo będę protestował. Rada nie jest przygotowana, nie przeczytała 
żadnego załącznika, załącznik tekstowy ma ponad 200 stron, jako radny nie przeczytałem 
żadnego załącznika to jak mamy głosować. Ludziom Pan mówi że nie będzie wiatraków a 
dalej Pan jedzie z wiatrakami. Radzimy sobie bez farm to dalej będziemy sobie radzić. Rada 
nie jest przygotowana do głosowania nie mamy załączników. 
Pan Przewodniczący 
- tak w życiu bywa że najłatwiej komuś dawać uwagi, rady a powinno się zacząć od siebie. 
Pan Burmistrz 
- stek kłamstw i nieprawdy które Pan wygłosił, zasiał Pan tyle nieprawdziwych informacji dla 
osób, które nas oglądają. Proszę czytać ze zrozumieniem to co jest dawane pod dyskusję i 
uchwalenie dla Rady na dzisiejszej sesji. Pan nie ma zmiany przez swoje zaniedbanie że nie 
zgłosił Pan na piśmie wniosku o wprowadzenie zmiany, żeby rzeczywiście ten teren 
ograniczyć. Chcesz zrobić wszystko żeby to dzisiaj nie zostało przyjęte, nie ważne jest dla 
Ciebie że ludzie nie będą mogli się budować. Na dzisiaj zmieniamy poza obszarami gdzie 
można budować wiatraki, tego nie dotykamy. Wysłaliśmy pisma do 3 firm które chciały 
budować wiatraki czy ze względu na zmianę przepisów rezygnują z budowy? Tylko 1 firma 
odpowiedziała że rezygnuje – jest to teren Zielonki, Grązów, Piołunka, tam możemy zmienić 
Studium i zlikwidować możliwość budowy wiatraków. Jeśli takie będzie prawo podtrzymane 
przygotujemy zmianę Studium i pzp żeby zlikwidować możliwość budowy wiatraków w 
naszej gminie, żeby ludzie mogli się rozwijać.  Na dziś nic nie robimy bo firmy prowadzą 
postępowania arbitrażowe o odszkodowania, bo włożyły wielkie środki, my sobie na to nie 
możemy pozwolić. Nie dotykamy terenu Łowini i Pawłowic i Gniewięcina, gdzie miały być 
wiatraki. Podjęliśmy się zmiany studium żeby na pozostałych terenach można było dać 200 
pozytywnych rozwiązań na budowę, na działalność gospodarczą. To co Pan mówi to 
kompletna nieprawda. Zapis mówi że uchwalamy Studium z wyłączeniem obszarów pod 
wiatraki, zmieniamy tam gdzie możemy. Jeśli firmy zrezygnują z budowy lub zmieni się 



prawo to zmienimy Studium. Pan składał o obszar w Łowini aby ograniczyć teren objęty 
ochroną konserwatorską. Przyznaję że jest tam zbędne 12ha, gdyby to w odpowiednim czasie 
było złożone na piśmie jak inni to teren byłby ograniczony. Na Komisjach prosiłem żeby Pan 
nie protestował a przy następnej zmianie Studium to wprowadzimy. Wg mnie to Pan chce 
załatwić tylko swoją sprawę. Odczytał co na terenie oznaczonym RU można robić 
modernizację i rozbudowę istniejących obiektów, nową zabudowę, urządzanie produkcji 
rolniczej, hodowlanej i ogrodniczej…. wystarczy tylko wystąpić do konserwatora i w ciągu 
30 dni jest odpowiedź. Dyskutowaliśmy na Komisjach, w biurze Rady był 1 komplet do 
wglądu, kto chciał mógł się zapoznać. Materiał opisowy to 200 stron plus mapy….. 
200 ludzi czeka na decyzje, obawiam się że znów będą zmiany przepisów i znów przesunie 
się w czasie. To przepis o odległościach od wiatraków  powoduje że nie można nic robić ani 
się budować. Proszę nie przekazywać mieszkańcom kłamliwych informacji że my w gminie 
nad wiatrakami pracujemy bo to nie ma nic wspólnego z rzeczywistością. 
Radny J. Chmielarski 
- nie można w ten sposób wprowadzać społeczeństwa w błąd. Studium obejmuje całą gminę, 
my zmieniamy tylko tam gdzie nie ma wiatraków, wyrzuć Pan wiatraki i zmienimy nawet dla 
tych 13 osób . jak może Pan kłamać że gminy płacą odszkodowanie, nie ma czegoś takiego 
żeby gmina płaciła odszkodowanie firmie. Ile  miał kosztować plan a ile teraz po uchwaleniu 
czy zmieniła się kwota? 
Pan Burmistrz 
- nie uchwalamy zmiany Studium na całej gminie, tylko na terenach z wyłączeniem 
wiatraków. 
Radny J. Chmielarski 
- farmy wiatrowe przeszkadzają żeby zrobić zmiany na całej gminie. Mam przedstawić 
nagranie gdzie urbanista powiedział że robimy na całej gminie. 
Radny J. Kubiec 
- czy może Pan zagwarantować mieszkańcom że gdy wyrzucimy wiatraki firmy które 
zainwestowały miliony nie będą chciały odszkodowania?. 
Radny J. Chmielarski 
- firmy nie zainwestowały milionów tylko po kilkadziesiąt tysięcy, skoro firma nie dała 
odpowiedzi to napisać jeszcze raz i poinformować że jeśli nie odpowiedzą to wykreślamy 
tereny pod budowę wiatraków. 
Pan Burmistrz 
- w niczym nie przeszkadza uchwalenie Studium, żeby za tydzień zająć się pozostałymi 
zmianami biorąc na siebie ryzyko ale ja tego ryzyka nie podejmę, ale to nie moja decyzja. 
Dzisiaj dajemy prawie 200 ludziom możliwość budowania się. 
Radny J. Chmielarski 
- Panie Burmistrzu Pan się obawia jednego, że jak się zmienią przepisy musimy wyrzucić 
wiatraki. Rozmawiałem z Panią Premier w Jędrzejowie i z Panem Premierem w Wodzisławiu 
i mówili że nie będą zmieniać ustawy. 
Składam wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia zmiany nr 2 Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 
Przestrzennego Gminy Sędziszów, ze względu na to że Rada nie miała załączników. 
głosowanie 
4 głosy – za 
9 głosów – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się 
Wniosek upadł. 
Pan Przewodniczący 



- poddał kolejno pod głosowanie uwagi zgłoszone do Studium i nieuwzględnione przez 
Burmistrza, głosowanie wg zał. Nr 7 do uchwały: 
Uwaga Nr 1 nieuwzględniona 
Głosowanie 
11 głosów – za 
3 głosy - przeciw 
Uwaga Nr 2 nieuwzględniona 
Głosowanie 
11 głosów – za 
3 głosy - przeciw 
Uwaga Nr 3 nieuwzględniona 
Głosowanie 
11 głosów – za 
3 głosy - przeciw 
Uwaga Nr 4 nieuwzględniona 
Głosowanie 
11 głosów – za 
3 głosy - przeciw 
Uwaga Nr 5 nieuwzględniona 
Głosowanie 
11 głosów – za 
3 głosy - przeciw 
Uwaga Nr 6 nieuwzględniona 
Głosowanie 
11 głosów – za 
3 głosy - przeciw 
Uwaga Nr 7 nieuwzględniona 
Głosowanie 
11 głosów – za 
3 głosy - przeciw 
Uwaga Nr 8 nieuwzględniona 
Głosowanie 
11 głosów – za 
3 głosy - przeciw 
Uwaga Nr 9 nieuwzględniona 
Głosowanie 
11 głosów – za 
3 głosy - przeciw 
Uwaga Nr 10 nieuwzględniona 
Głosowanie 
11 głosów – za 
3 głosy - przeciw 
Uwaga Nr 11 nieuwzględniona 
Głosowanie 
11 głosów – za 
3 głosy - przeciw 
Uwaga Nr 12 nieuwzględniona 
Głosowanie 
11 głosów – za 
3 głosy - przeciw 



Uwaga Nr 13 nieuwzględniona 
Głosowanie 
11 głosów – za 
3 głosy – przeciw 
Poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany nr 2 Studium Uwarunkowań i 
Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
11 głosów – za  
3 głosy – przeciw                 uchwała Nr IX/70/2019 
Radny J. Chmielarski 
- tym sposobem Rada pozbawiła 13 mieszkańców możliwości dołączenia do tych 200. 
Pan Burmistrz 
- kolejne kłamstwo, na dziś nie było możliwości prawnej do uwzględnienia tych uwag. 
Dziękuję w imieniu tych 200 osób które będą mogły coś robić. Dla tych 13 jakieś rozwiązania 
się pojawią albo ustawa się zmieni albo firmy powiedzą że rezygnują z budowy wiatraków i 
wtedy przedstawimy propozycję zmiany aby ze studium wyjąć obszary przeznaczone pod 
wiatraki. 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr IV/29/2018 w sprawie ustanowienia 
wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na 
lata 2019 – 2023. 
Głosowanie  
14 głosów – za                     uchwała Nr IX/71/2019 
Ad. 12 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian WPF na lata 2019 –  2030. 
Głosowanie 
14 głosów – za                     uchwała Nr IX/72/2019 
Ad. 13 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w  budżecie na rok 2019. 
Głosowanie 
14 głosów – za                     uchwała Nr IX/73/2019 
Ad. 14 
Analiza roczna stanu gospodarki odpadami komunalnymi za 2018 rok. 
Ad. 15 
Ocena zasobów pomocy społecznej za 2018 rok. 
Ad. 16 
Sprawozdanie z realizacji „Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o pożytku publicznym  
i wolontariacie, na rok 2019”. 
Ad. 17 
Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2018 rok. 
Ad. 18 
Sprawozdanie z realizacji zadań w Radzie Nadzorczej Sędziszowskiego Przedsiębiorstwa  
Energetyki Cieplnej Sp. z. o. o w Sędziszowie za rok 2018 rok. 
Ad. 19 
Sprawozdanie z realizacji zadań w Radzie Nadzorczej ZUK Spółka z. o. o. za 2018 rok. 
Pan Burmistrz 



- był Pan ze Świętokrzyskiej Izby Rolniczej ale nie mógł czekać i odjechał. 
Ad. 20 
Radna B Wójcik 
- proszę o informacje jaki wyrok zapadł w sprawie Marianowa. 
Pani Mecenas 
- uchwała o unieważnieniu wyborów sołtysa, Sąd  wskazał że do procedury wyboru sołtysa 
nie ma zastosowania Kodeks Wyborczy – Sąd uznał uchwałę za nieważną. Pani Capiga jest 
sołtysem. Złożyłam wniosek o pisemne uzasadnienie, po otrzymaniu przedstawię. 
- uchwałę w sprawie małż. Woźniak przekazano do Sądu z wnioskiem o odrzucenie, Sąd 
podzielił nasze stanowisko i uchwała została odrzucona. 
Radna B. Wójcik 
- proszę o informację jakie będą koszty związane z organizacją w dniu 9 czerwca Dnia 
Strażaka, Święta Ludowego? 
Pan Burmistrz 
- będzie to połączone Gminny Dzień Strażaka, Powiatowy Dzień Strażaka i Święto Ludowe  
koszty po naszej stronie to kwota 3000zł, nie możemy wydać więcej niż mamy w budżecie. 
Radna B. Wójcik 
- podziękowała za wymianę tablicy ogłoszeń przy bl nr 3 na Sadach. Od momentu 
zamontowania nie ma żadnego ogłoszenia, tablica czyściutka nieużywana. 
Pan Burmistrz 
- bardzo szkoda że nie ma tam żadnych ogłoszeń. 
Radna B. Wójcik 
- dawniej miałam klucze i wszystko wieszałam, służyło to wszystkim mieszkańcom. 
Radny K. Prusek  
- czy wiadomo coś w sprawie modernizacji świetlicy w Czekaju? 
- podziękował Panom Kot i Olszak za dowiezienie kamienia na Wydankę,  
- proszę o usunięcie awarii hydrantu Nr15 w Czekaju i połamanej płyty przy hydrancie Nr 13,  
Radny W. Tabor 
- proszę o sprzątnięcie gałęzi ze strzelnicy. 
Pan Burmistrz 
- jest decyzja żeby to zabrać. 
Radny W. Tabor 
- gościniec zarośnięty, 
- prośba o prace koparki k/ domu weselnego przed dzikim wysypiskiem, pełno elektrośmieci. 
Radny A. Stępień 
- Boleścice proszą o wycięcie gałęzi przez wieś, wstawienie tablicy z numerami domów w 
kierunku szkółki, 
- mieszkańcy proszą o 2lampy przy posesjach 59 – 60, było w tej sprawie złożone podanie, 
- w Zielonkach po ostatnich ulewach zniszczone drogi polne, proszą o poprawienie przed 
żniwami, 
- mieszkańcy Borszowic pytają kiedy będzie Komisja z WFOŚ, 
- wyciąć krzaki w Grązowie przy drodze powiatowej bo utrudniają wyjazd z pola. 
Pani R. Pacholec 
- ul. Leśna pisaliśmy o oświetlenie, jest na połowie rozpatrzyć jeszcze raz naszą prośbę, może 
zorganizować spotkanie z mieszkańcami wieczorem, 
- przy ulicy wyżej mieszkańcy proszą o chodnik do drogi powiatowej 
- mieszkańcy proszą o pomalowanie pasów na powiatowej k/cmentarza i na Majowej k/Gryc, 
- przy Leśnej wyciąć barszcz Sosnowskiego w kierunku cmentarza, 
- ul. Majowa 54 mieszka osoba niepełnosprawna prosi o kamień na wjazd bo karetka nie 
może podjechać, 



- wyjazd z ul. Zielonej tak zarośnięty że brak widoczności, 
- podanie mieszkańców ul. Spokojnej 6 jest od 2014 roku ciągle zalewa posesję. 
Radny J. Kubiec 
- dojazd do pól od remizy w kierunku Kozłowa, prośba o utwardzenie, 
- oznaczyć na drodze dziury – w Gniewięcinie jest taka dziura że nie da się ominąć trzeba do 
czasu naprawy oznaczyć to miejsce, 
- poprosił o promocję  wyjazdów zagranicznych, CampoSfera bierze udział w projekcie 
międzynarodowym – są jeszcze wolne miejsca, młodzież ma szansę zobaczyć świat, 
wyjeżdżamy do Tuluzy i na Wybrzeże Normandii, 
- jeśli będzie potrzeba to wspólnie z wolontariuszami możemy posprzątać wskazane miejsca, 
jest teraz u nas 14 wolontariuszy, 
- jako Fundacja wspieramy różne akcje jeśli ktoś organizuje imprezy dla dzieci i młodzieży to 
możemy pomóc przy organizacji i częściowo finansowo. 
Radna B. Maczkiewicz 
- podciąć krzewy przy ul. Kieleckiej z drugiej strony torów bo wychodzą na drogę, 
- czy koszenie traw będzie systematycznie a czy tylko 3 razy w roku, 
- udrożnić kratki ściekowe przy powiatowej most w Rynku, 2 miejsca na ul. Jędrzejowskiej i 
Sportowa, 
- wyrównać drogę od Kościuszki do Przychodni Rodzinnej. 
Radny J. Strzelec 
- albo interpelacje na piśmie, to czyste lenistwo a ja mogłem napisać, do dziś nie mam 
odpowiedzi, 
- była sytuacja że brakło prądu nie można się dodzwonić do Rejonu Energetycznego, ani 
Burmistrz ani Policja, mieli awarię to wyłączyli telefon,  
- pogotowie ratunkowe przy zgłoszeniu pani prowadzi taki szczegółowy wywiad zanim wyśle 
do chorego karetkę a zgłaszając skąd mam znać takie szczegóły 
- do palących się śmieci w kamieńcu przyjeżdża 6 -7 jednostek straży za to trzeba zapłacić kto 
wydaje takie decyzje, proszę wyjaśnić tą sprawę z Komendantem, jeśli ktoś zgłasza to niech 
dokładnie sprawdzi gdzie się pali. Po 3 dniach znów tam się paliło i znów jadą wszyscy, 
odległość kamieńca od zabudowań to ok. 800m, nie było zagrożenia. 
- z Programu Przeciwdziałania Narkomanii na sport to o co chodzi tam są narkomani. 
Pani Sekretarz 
- pieniądze w Programie są na działania związane ze zwalczaniem narkomanii, kupują 
dzieciom stroje sportowe jako nagrody, zachęcając w ten sposób do wysłuchania prelekcji o 
zagrożeniach jakie niosą ze sobą narkotyki. 
Radny J. Chmielarski 
- po ostatniej ulewie część udrożnionej kanalizacji znów się zatkała od Pawłowic w kierunku 
Fermy potrzebne korytka, woda zbiera wszystko i niesie, nie ma drożnego wylotu w parku i 
zalewa posesję bo nie ma odpływu, 
- konieczne oświetlenie kolonii w Pawłowicach posesje 86 – 87 karetka nie mogła trafić, tam 
będzie potrzebny projekt, 
- w kierunku udrożnić dreny p. Staniak, p. Janowski zalewa posesje, 
- w parku w Pawłowicach wykosić chaszcze i przy drodze powiatowej, 
- co z remontem elewacji SP w Pawłowicach? 
- kiedy zostaną uprzątnięte śmieci po p. Ostrowskim? 
- Łowinia co dalej z tą zawaloną remizą, nic się nie dzieje, zgłaszane było kilkakrotnie, 
mirabelka powinna być cała wycięta bo przeszkadza rolnikowi, 
- miał być kamień na polną drogę w prawą stronę do dziś nie ma, 
- proszę o załączniki tekstowe do Studium żebym mógł się zapoznać. 
Pan Burmistrz 



Udzielił odpowiedzi na zapytania radnych: 
Radny K. Prusek – świetlica w Czekaju już miała być podpisana umowa a na dziś mamy 
informację że wszystkie uwalniające się środki przeznaczane są na wodociągi, 
- kamień zostanie rozrównany,  
- wymianę zniszczonych płyt betonowych zgłosimy. 
Radny W. Tabor – gałęzie ze strzelnicy sprzątniemy, 
- wykosić gościniec, opady wstrzymały prace, teraz sukcesywnie będzie wykaszane, 
- wystąpimy o kolejne 4 drogi do powodziówek, 
- gdy będzie sucho wytniemy zakrzaczenia, 
- elektrośmieci musimy zebrać. 
Radny A. Stępień – gałęzie przy drodze Boleścice, będę prosił strażaków o pomoc przy 
wycince, 
- tablice z numerami posesji zamówimy, 
- na oświetlenie trzeba robić projekt, 
- wycinkę w Grązowie zgłosimy do ZDP. 
Pani R. Pacholec – spotkanie z mieszkańcami ustalimy, 
- chodnik przy Leśnej kierunek Grązów będziemy zgłaszać w kolejnych latach, 
- pasy przy cmentarzu były zgłoszone, jeśli będą to tylko w tym miejscu można przechodzić, 
zgłosimy do ZDP, 
- barszcz Sosnowskiego wytniemy, proszę zgłosić do p. Paleczka on się tym zajmuje, 
- sprawdzimy zalewanie posesji przy Spokojnej 6, sprawdzimy jakie rozwiązanie tam 
zastosować. 
Radny J. Kubiec – gdy obeschnie będziemy dowozić kamień, 
- dziura w drodze już zgłoszona do Powiatu, 
- wyznaczymy teren do sprzątania przez wolontariuszy, 
- jakie są spotkania z wolontariuszami organizowane w SCK i w CampoSferze na których 
rozmawiają w językach obcych a nasza młodzież uczy ich polskiego. 
Radna B. Maczkiewicz – kosimy tyle razy ile potrzeba, 
- kratki ściekowe - most będzie remontowany, w stronę fermy musi być duża krata żeby 
zebrać wodę, 
- drogę do Przychodni poprawimy. 
Radny J. Strzelec – będziemy robić jak obeschnie, 
- do Rejonu dodzwoniłem się dopiero na drugi dzień, 
- jeśli chodzi o Pogotowie Ratunkowe to takie mają procedury, 
- sprawa pożarów dlaczego tyle jednostek przyjechało, będzie Zarząd Wojewódzki OSP i ten 
temat będziemy zgłaszać. 
Radny J. Chmielarski – trzeba wyczyścić kratę, ZUK sprawdzi, 
- oświetlenie to wniosek na przyszłość, 
- tablice z numerami posesji zamówimy, 
- dreny kierunek Staniak, Janowskie sprawdzimy, 
- koszenie parku na bieżąco będziemy pilnować, 
- remont SP Pawłowice jest projekt , trzeba robić 1 przetarg a my mieliśmy rozdzielnie, 
musieliśmy zmieniać wniosek. Przez wakacje chcemy zrobić łazienki, jeśli chodzi o elewację 
nie wiem czy w tym roku zdążymy. 
- odpady mają być zabrane, 
- prosiłem strażaków aby rozebrali tą remizę, myślę że się zorganizują. 
- mirabelkę przy drodze wytniemy, 
- kamień na drogę jak tylko obeschnie dowieziemy. 
- załączniki opisowe przekażemy. 
Radny J. Chmielarski 



- teren na boisku ładnie wyrównany równiarką proszę o posianie trawy. 
Pan Burmistrz 
- podajcie powierzchnie my kupimy trawę a wy zasiejcie. 
Radny J. Chmielarski 
- wykonawca który robił kostkę obiecał że posieje, zrobił ale gdy już były chwasty i zrobił to 
źle, 
- mieszkańcy Mierzyna proszą o informację w sprawie chodników, czekają na odpowiedź na 
pismo które złożyli. 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- na ul. Przemysłowej przy posesji p. Pajdy po opadach tworzy się jezioro. 
Pan Burmistrz 
- poproszę ZUK aby przy pomocy włuko przetkali odpływy. 
Radny J. Jaworski 
- złożę interpelacje na piśmie. 
- proszę zakupić worki na psie odpady do Wspólnot my będziemy rozdawać. 
Pan Burmistrz 
- tabliczki o zakazie wyprowadzania psów na place zamówimy, 
- na wsi też jest problem, ludzie wypuszczają psy a potem są bezdomne. 
Ad. 21 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął IX sesje Rady Miejskiej. 
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